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رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران: 

انباشت بدهی ها، جراحی های 
غیراورژانسی را متوقف کرد

    شرکت تجهیزات پزشکی به دانشگاه ها نامه 
 می زنند که دیگر فلان وسیله را به شما نمی دهیم 

شهروند| رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران 
بــا اشــاره بــه پرداخت نشــدن مطالبــات 
بیمارســتان های وزارت بهداشت گفت: »به 
بیمارســتان هایی که برای انجام جراحی های 
غیراورژانس که نیازمند تجهیزات هســتند، 
گفته ایم دست نگه دارند تا بعد از عید اقدامات 
لازم برای آنها انجام شود.« علی جعفریان اینها 
را گفــت و ادامــه داد: »بیمارســتان ها بــه 
شــرکت های تجهیزات پزشــکی بدهکارند، 
همین هم شده تا شــرکت ها به بیمارستان ها 
تجهیزات ندهند.« او با بیان این که مشــکل 
اصلی بیمارســتان ها، بدهی هــای دارویی و 
تجهیزاتی اســت، ادامه داد: »این شــرکت ها 
رسما به دانشگاه نامه  می زنند که ما دیگر فلان 
وسیله را به شما نمی دهیم و این موضوع منجر 
به بروز مشکل دربیمارستان ها شده است.« او 
ادامه داد: »دراین وضع یک راه این اســت که 
بیمار خودش این تجهیزات را تهیه کند، اما ما 
نمی خواهیــم کــه این اتفــاق بیفتــد، زیرا 
هزینه های زیادی به بیمار تحمیل می شود و 
این اقــدام خلاف رونــد طرح تحــول نظام 
سلامت اســت. راه دوم نیز این است که صبر 
کنیم و ما راه دوم را انتخاب کرده ایم. بنابراین 
فعــلا اعلام کرده ایــم بیمارانی کــه نیازمند 
جراحی های غیراورژانسی نیازمند تجهیزات 
پزشــکی هســتند، صبر کنند تا بعد از عید 
اقدامــات لازم را بــرای آنها انجــام دهیم.« 
مطالبــات  میــزان  دربــاره  جعفریــان 
بیمارســتان های تحت پوشش دانشگاه علوم 
پزشــکی تهران از ســازمان های بیمه گر، به 
ایسنا گفت: »درحال حاضر مجموع مطالبات 
مــا از ســازمان های بیمه گــر پایــه بیش از 
860 میلیارد تومان اســت و هنوز هیچ اقدام 
جدیدی ازســوی بیمه ها برای پرداخت این 
مطالبات انجام نشده است.« او با بیان این که 
هفته گذشــته بیمه ها مطالبات شــهریورماه 
 سال 94 را تسویه کردند، افزود: »اما هنوز در 
 ســال جاری اتفاقی برای مطالبات  ســال 95 
نیفتاده اســت.« جعفریــان دربــاره میزان 
پرداخت های دانشگاه به پرسنل بیمارستان ها 
هم ادامــه داد: »تاکنون کارانه پرســنل را تا 
مرداد و کارانه پزشــکان را تا تیرماه  سال 95 
پرداخت کرده ایــم، اما نزدیک بــه هفت ماه 
عقب ماندگی درحوزه پرداخت های پرســنلی 
داریــم. درعیــن  حــال، درپرداخت هــای 
پیمانــکاران نیز با عقب ماندگــی مواجهیم و 
بخش عمده ای از مطالبات مــان هم درحوزه 

داروست.«
رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران از بدهی 
300 میلیــاردی دارویی این دانشــگاه خبر 
داد: »درمجمــوع بدهی های دارویی و مربوط 
به تجهیزات پزشــکی به حدود 420 میلیارد 
تومــان می رســد و این موضوع باعث شــده 
که بســیاری از شــرکت ها دیگر به ما دارو و 

تجهیزات پزشکی ندهند.« 

فرمانده انتظامی تهران بزرگ: 

پلیس در مراکز خرید حاضر می شود
شــهروند| فرمانده انتظامی تهران بزرگ از 
حضور گشــت های محســوس و نامحسوس و 
پلیس های تخصصی در مراکز خرید و همچنین 
رصد افراد مشــکوک و سارقان ســابقه دار برای 

جلوگیری از تخلف و هنجار شکنی خبر داد.
حسین ســاجدی نیا با اشــاره به آغاز استقرار 
نیروهای پلیس های تخصصــی در معابر اصلی 
و همچنین مراکز خرید سطح شــهر تهران در 
روزهای پایانی  ســال گفت: »با توجه به افزایش 
حضور شهروندان در مراکز خرید، نمایشگاه های 
بهاره و همچنین تردد در مسیرها و معابر اصلی 
از هفتم اسفندماه امسال، نیروهای پلیس راهور با 
استفاده از 50 درصد نیروی موجود در محل های 
پر ازدحام استقرار یافته و به برقراری نظم و تسهیل 
آمد و شــد شــهروندان می پردازند.« او با اشاره 
به حضور گشت های محســوس و نامحسوس، 
پلیس های تخصصی در این محلات خصوصا در 
مراکز خرید، گفت: »پیش از این، افراد مشکوک 
و سارقان سابقه دار از سوی مأموران پلیس رصد 
شــده و تحت کنترل قرار می گیرند تا در صورت 
بروز تخلف و هنجارشکنی از سوی آنها، برخورد 
قانونی صورت گیرد.« ســاجدی نیا با توصیه به 
شهروندان مبنی بر اینکه از حمل مقدار زیاد پول 
نقد خودداری کنند، افزود: »در مواقع شــلوغی 
جمعیت خریدار در روزها و شب های پایانی  سال 
و حضور مردم بــرای خرید در مراکــز تجاری و 
فروشگاه ها، این فرصت را به سارقان می دهد تا با 
پرسه در بخش های مختلف مراکز خرید اقدام به 
سرقت پول نقد شهروندان کنند. بنابراین استفاده 
از کارت های عابربانک و عدم استفاده از پول نقد 

می تواند این امکان را از سارقان بگیرد.«

 انتقادهای بی سابقه وزیر راه، جمعی از نمایندگان مجلس، کارشناسان و مسئولان شهری از شیوه مدیریت شهری 
در دومین کنفرانس جامع مدیریت شهری ایران

تجربه شکست خورده »شهر« داری

شــهروند| »دومین کنفرانس جامع مدیریت 
شهری با موضوع هم اندیشی لایحه مدیریت شهری؛ 
زیرساخت ها و ظرفیت ســازی« نام همایشی بود که 
دیروز وزیر راه وشهرســازی، جمعــی از نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی، اعضای شورای اسلامی شهر 
تهران و تعدادی از کارشناســان شــهری را در سالن 
اجلاس سران گرد هم آورد تا انتقادات بی سابقه ای از 
شیوه مدیریت شهری و همچنین مدیریت چندساله 

تهران مطرح شود. 
یکی از ســخنرانان مراسم افتتاحیه این کنفرانس 
دو روزه »عباس آخوندی«، وزیر راه وشهرســازی بود 
که مدیریت شهری را صد درصد سوداگرانه دانست. او 
درباره مدیریت شهری در ایران و دیگر کشورها گفت: 
»مدیریت شهری درهمه دنیا مطرح است و نه آن قدر 
بزرگ و ملی است که دستگاه ملی و حکومت مرکزی 
درگیر آن باشد و نه آن قدر کوچک است که حکومت 
مرکزی نسبت به آن بی تفاوت باشد، به طوری که مثلا 
درمورد اتفاقی مانند حادثه پلاسکو دولت مرکزی نیز 
درگیر می شود.« آخوندی با اشاره به ماهیت دوگانه 
مدیریت شهری ادامه داد: »ما درحال حاضر به دلیل 
ساختار و مسائل قانونی در ارتباط با مدیریت محلی، 
دچار بحران پاسخگویی مدیریت شــهری در ایران 
هســتیم که بحرانی جدی است و ســبب شده در 

کلانشهرهای ایران با دو مسأله روبه رو باشیم.«
وزیر راه با مطرح کردن این سوال که »اولین مسأله 
این است که آیا شهرها قابلیت زندگی دارند؟« ادامه 
داد: »مسأله دوم مربوط به امکان حرکت درشهرهای 
بزرگ است، به طور مثال در ســاعات پیک ترافیک 
سرعت حرکت درشــهر تهران کمتر از 7کیلومتر در 
ساعت اســت. ما در ایران نتوانستیم میان دوسطح 

و لایــه حکمروایــی تفکیک 
ذهنی و نظری قایل شــویم و 
لایحه مدیریت شهری نیز این 
اشتباه را ادامه می دهد، ما هنوز 
لایحه ای به نام دولت محلی را 

نپذیرفتیم.«
  نظام مدیریت شهری 

 در ایران 
شکست  خورده است

آخوندی درتوضیح سخنان 
خــود با بیــان این کــه نظام 
مدیریــت شــهری در ایران 
شکســت  خورده است، گفت: 

»آیا با حکمروایی ملی مغایــرت دارد که برای مردم 
شهرهای مختلف کالای عمومی مناسب با خودشان 
را تعریف کنیــم؟ حاکمیت ملی مأموریــت ندارد و 
خودش برنامه تعیین می کند و مالیات وضع می کند اما 
مدیریت شهری پولی دریافت می کند و وظیفه ای دارد. 
در یک حکمروایی محلی نظام مالی محلی وجود دارد 
تا تصمیمات دولت محلی را تعریف کند. ما همه اینها را 
داریم، اما شفافیت نداریم. پیشنهاد من این است که 
بپذیریم نظام مدیریت شهری در ایران شکست خورده 

است.«
نبود نظارت مناسب بر ساخت وساز درتهران، یکی 
دیگر از محورهای ســخنان وزیر راه بــود که با آمار و 
ارقامی در تأیید این موضوع همراه بود: »از  ســال 80 
تا  ســال 95، 13 هزار هکتار درتهران ساخت وســاز 
جدید شــد که 7 هزار هکتار آن درمناطق شهری و 
6 هزار هکتار خارج از مناطق شهری بود و هیچ ابزاری 
بر آن نظارت نکرد. همچنین از  ســال 80 تا 95 تنها 
درمحدوده شــهری تهران 40 هزار هکتــار از اراضی 
کشاورزی، مسکونی شد که همه اینها نشان می دهد 

با یک تفکیک ذهنی نادرست روبه روییم.«
اما یکــی از مهم ترین نقدهای آخوندی به شــیوه 
کنونی مدیریت شهری بود. اشــاره او به ناتوانی تمام 
مدیران دولتی درمقابله با برج سازی بی رویه درتهران 
و کلانشهرها بود: »رئیس جمهوری سوگند می خورد 
که حافظ حقوق مردم باشد، اما آیا امکان آن را دارد؟ 

حکمروایی محلی اکنون به گونه ای است که به مجلس، 
دولت و ملت پاســخ نمی دهد و در زمانی که شهر را 
می فروشد، رئیس جمهوری نمی تواند نظری بدهد. 
مثلا درســت در محل کار آقای روحانی در نزدیکی 
پارک نیاوران، قرار بود یک ســاختمان به پارکینگ 
تبدیل شود، اما به اطلس مال تبدیل شد و همه اعتراض 
کردند، اما آیا رئیس جمهوری می توانست دراین زمینه 
کاری کند؟ شاهد بودیم که درمیدان سپاه درمنطقه 
صددرصــد میراث فرهنگی ساخت وســاز شــد یا 
ساختمان سه طبقه ایران زمین برای ساخت 2 برج 
بزرگ تخریب شد و از ما خواستند که چشم هایمان 
را درویش کنیم تا این دو برج را بسازند، بلکه بخشی از 

تعهدات بابک زنجانی را بتوانند پرداخت کنند.«
 تنها 4 درصد مردم درمنطقه 22 

به حمل ونقل عمومی دسترسی دارند
»تاکنون بیش از 270 برج در معابر کمتر از 12متر 
ساخته شده و شمال تهران از بین رفته است، چه کسی 
می خواهد پاســخ دهد؟«؛ آخوندی پس از بیان این 
جمله به توجه  نکردن حمل و نقل عمومی هم اشــاره 
کرد: »منطقه 22 تبدیل به منطقه ساخت وسازهای 
بلندمرتبه شده و فارغ از ابعاد زیست محیطی آن که 
کریدور بادهای تهران در آنجاست، تنها 4 درصد مردم 
درمنطقه 22 به حمل ونقل عمومی دسترسی دارند؛ 
درحالی  که 20 سال از حمل ونقل عمومی در اولویت 
است، در باقی شهرها نیز همین است. مثلا در مشهد 

300 برج در اطراف حرم ساخته شده است.«
به گزارش ایســنا، وزیر راه وشهرسازی انتقاداتی از 
لایحه مدیریت شــهری که هنوز به مجلس تقدیم 
نشده، هم مطرح کرد: »لایحه مدیریت شهری مسأله 
بنیادی را حل نکرده و می خواهد به مدیریت شهری که 
پاسخگو نیست، امتیازات بیشتری 
بدهد. مــن با مدیریــت یکپارچه 
شهری موافقم، اما درجایی که ابتدا 
تضمین اجرای قانون و پاسخگویی 
مدیریت محلی وجود داشته باشد، 
اما مدیریت شــهری ما صد درصد 
سوداگرانه است و آنها می توانند در 

هرجای ایران ساخت وساز کنند.«
اشاره به بی عدالتی های شهری 
درپایتخت ایران و نبــود برنامه ای 
جدی برای مقابله با این شــرایط، 
محور قسمت پایانی سخنان وزیر 
راه  وشهرسازی بود: »هزینه پل صدر 
بیش از یک میلیارد دلار بود این پروژه چه مسأله ای را 
از حمل ونقل عمومی حل کرد یا مثلا ساخت وسازها 
در بلوار ارتش چه مسأله ای را از ترافیک برطرف کرد؟ 
از  ســال 89 تا 91، 760 هزار واحد مسکونی درتهران 
پروانه گرفتند که بیش از 50 درصد آنها بالای خیابان 
انقلاب است. آیا این گونه به دنبال عدالت، مبارزه با فقر 
و اجرای سخنان مقام معظم رهبری درمورد بافت های 
فرسوده و عدالت شهری هستیم؟ وقتی باغات شمیران 
به محلی برای سوداگری تبدیل می شود، جایی برای 

عدالت شهری می ماند.«
وجود 400 هزار واحد مسکونی خالی درتهران 
اما مدت هاســت که بحث مســکن شــهری در 
کلانشــهرها تبدیل به یک مســأله جدی درکشور 
شــده اســت و برنامه های مختلفی برای این مسأله 
بیان می شــود که آخوندی هم به این موضوع اشاره 
کرد: »درحال حاضر 400 هزار واحد مسکونی خالی 
درتهران وجود دارد، با این شرایط چگونه می شود برای 
مسکن شهری، حمل ونقل عمومی و... برنامه ریزی و 
سیاست گذاری کرد. همه چیزها سوداگرانه شده و من 

حتی با باقی ماندن پادگان ها هم درشهر موافقم.«
آخوندی با اشــاره به این که چندین  ســال است 
بحث حمل ونقل عمومی در ایران در دستورکار قرار 
گرفته است، گفت: »در  سال جاری درآمد شهرداری 
تهران از بودجه عمومی )مالیات ملی( 4500 میلیارد 
تومان بــوده و کل دریافتی وزارت راه وشهرســازی 

1500 میلیــارد تومان بوده، درحقیقت شــهرداری 
تهران 3برابر وزارت راه وشهرسازی از خزانه ملی پول 
دریافت کرده، اما آیا نشانه ای از در اولویت قرارگرفتن 
حمل ونقل عمومی درشــهر تهران قابل مشــاهده 

است؟«
 شورای شهر نباید شورای شهرداری شود

»محمدرضا عارف« رئیس مجمع نمایندگان تهران 
که ریاســت این کنفرانس را برعهده دارد، مطالبی را 
درباره لایحه مدیریت شــهری مطرح کرد و از دولت 
خواســت که هرچه زودتر این لایحــه را به مجلس 
بفرســتد. او با اشــاره به اصول قانون اساسی درباره 
جایگاه شوراها گفت: »با درآمدهای جزیی و محدود 
نفت و بخشــی هم درآمدهای مالیاتی می خواهیم 
مشــکلات کشــور را دولت حل کند. در برنامه سوم 
گام هایی برداشته شد، اما در ادامه موفق نشد. معمولا 
قوانین طوری است که می توانیم مسئولیت را گردن 
دیگران بیندازیم. اگر بخواهیم مسائل درحوزه شهری 
حل شــود، راهی جز نظام یکپارچه مدیریت شهری 
نداریم. دراین زمینه خوشــبختانه با توجه به داشتن 
اسناد بالادستی هیچ گونه کمبودی به لحاظ قانونی 
وجود ندارد.« نماینده مردم تهران درمجلس شورای 
اســلامی درباره نکات مثبت و منفی این لایحه هم 
مواردی را مطرح کرد: »آنچه من از مدیریت یکپارچه 
شهری می دانم، غیر از بخش های سیاسی و امنیتی 
اســت. در لایحه ای هم که دولت در دستور کار دارد، 
بخش های خوبی گنجانده شــده که می توان نقد یا 
اصلاح کرد. آنچه مهم است، این که بعد از 60 سال از 
قانون شهرداری عبور می کنیم و می خواهیم قانونی 
فراتر از آن که مربوط به کل امور داخلی شهری کشور 

است را تدوین کنیم.«
امیــد  رئیــس فراکســیون 
درمجلــس شــورای اســلامی 
از لــزوم نظارت جــدی و دقیق 
پارلمان هــای شــهری و محلی 
برعملکرد شــهرداری ها سخن 
گفت: »باید بپذیریم نظام جامع 
مدیریت شهری می خواهیم که 
تمام امور شهری با مشارکت مردم 
انجام شــود و طبیعتا شوراهای 
اسلامی شــهر و روستا درجایگاه 
پارلمان محلی قرار گیرند و شورا 
بشود شــورای شــهر نه شورای 

شهرداری.«
عارف دربخش پایانی ســخنان خود، بی توجهی 
به محیط زیســت را فروختن آینده کشــور دانست 
و گفت: »تأمین منابع پایدار شــهر مســأله جدی 
است و تراکم فروشی ها و... ناشــی از بی ثباتی درآمد 

شهرداری هاست.«
  شورای شهر توانایی نظارت 
بر عملکرد شهرداری را ندارد

»احمد مســجدجامعی« عضو کنونی شــورای 
اسلامی شــهر تهران که سابقه  عضویت 10 ساله در 
پارلمان شــهری تهران را در کارنامه دارد و  سال اول 
شورای کنونی ریاســت آن را برعهده داشت، در این 
همایش از مشــکلات نمایندگان بــرای نظارت بر 
عملکرد شهرداری سخن گفت. او قانون اساسی در 
زمینه شوراها را دارای ابهام دانست و گفت: »بر اساس 
قانون اساسی شوراها یکی از ارکان اداره نظام به شمار 
می رود. این بدان معناست که رکن چهارمی همانند 
قوای قضائیه، مجریه و مقننه اضافه شده است و این 
ســه رکن باید وظایف خود را با رکن چهارم تقسیم 

کنند.«
مســجدجامعی به لایحه جدید مدیریت شهری 
هم اشاره کرد: »در لایحه جدید مفاهیمی همچون 
حکمروایی محلی مطرح می شــود که جای قدرت 
دولت ملی را می گیرند، در نتیجه این ســه قوه که 
صد سال با هم تعامل کرده اند باید جایگاه را باز کرده و 
اختیارات خود را کاهش دهند. این در حالی است که 

دولت گذشته که خودش با قانون شورا بالا آمده بود از 
دادن وظایف به شورا خودداری کرد.«

عضو کنونی شورای شهر تهران با تأکید بر این که 
در این لایحه باید نسبت دولت ملی به دولت محلی و 
مجلس ملی به مجلس محلی تعریف شود، ادامه داد: 
»قانون شهرداری ها نیاز به تغییر اساسی دارد چرا که 
با شرایط و نسبت درآمد و هزینه شهرداری ها تناسب 
ندارد. از سوی دیگر شورای شهر نمی تواند بر عملکرد 
شــهرداری نظارت کند و این مجلس اســت که این 

توانایی را دارد.«
اما در ماه های گذشــته و پس از حادثه پلاســکو، 
انتقاد بعضی از اعضای پارلمان شهری تهران نسبت 
به عملکرد تیم مدیریت شــهری افزایش پیدا کرد و 
در کنار آن، برخی رسانه ها اتهاماتی را درباره این اعضا 
بیان کرند که مســجدجامعی به این روند هم اشاره 
کرد: »وقتی اعضای شورا به وظیفه نظارتی خود عمل 
می کنند به آنها توهین شده و برایشان پرونده سازی 
می کنند با پرونده سازی و قهرکردن نمی توان شهر را 
اداره کرد. بی احترامــی به نماینده مردم نقص جدی 
حقوق شهروندی است. دستگاه اجرایی حق ندارد به 
دستگاه نظارتی اش توهین کند.« او در سخنان خود به 
برخی از مشکلات لایحه پیشنهادی اشاره کرد و گفت: 
»شهرداری توانایی پذیرش اختیاراتی که این لایحه در 

اختیارش می گذارد را ندارد.«
 اصلاح مدیریت شهری باید تبدیل 

به دغدغه اصلی رئیس دستگاه اجرایی شود
محمد حســن ابوترابی فرد، عضو شورای عالی 
تنظیم روابط و حل اختلاف قوا هم از دیگر سخنران 
های این کنفرانس بود. او اصلاح مدیریت شهری را 
در گرو ایجاد یک نگاه جدی به این مسأله دانست و 
گفت:» اصلاح مدیریت شهری باید مبدل به دغدغه 
اصلی رئیس دســتگاه اجرایی شود. در این صورت 
اســت که حاکمیت می تواند با استفاده از ابزارهای 
گوناگون که در حوزه های مختلف دردســت دارد 
برای اصلاح ســاختار تصمیم گیری کنــد و راه را 
برای تحــول فراهم آورد اما متاســفانه هنوز برای 
اصلاح جدی و تحول تصمیم جدی گرفته نشــده 
است.« به گفته او، دســتگاه اجرایی کشور به این 
علت که متولی همه امور است قادر به انجام وظایف 
حاکمیتی قطعی خود نیســت:» اگر بخواهیم در 
مسیر ارتقای کیفی زندگی مردم قدم برداریم باید 
وظایف حاکمیتی را دوباره تعریــف کرده و با یک 
برنامه درازمدت پیش برویم و همه اینها در گرو اراده 

جدی دولت است.«
عضــو شــورای عالــی تنظیــم روابــط و حل 
اختلاف قوا مشــکلات مدیریت شــهری را ناشی 
از اجرا دانســت:»بحران در قانون نیست. در حوزه 
قانونگذاری با مشکل روبرو نیستیم، مشکل اصلی 
تورم قانون اســت. بیشــتر قوانین مجلس به حل 
مشکلات اجرایی اختصاص دارند در همین راستا 
باید در مســیر اجــرای قوانین موانع را از ســر راه 

برداشت.«
او در ادامه به بودجه شهرداری اشاره کرد:» قسمت 
عمده بودجه شــهرداری از بخــش عمومی تامین 
می شود. دیوان محاسبات مسئولیت نظارت به بودجه 
شهرداری را برعهده دارد و موظف است با نظارت دقیق 
دغدغه ها را پایان داده و انضباط مالی در شهرداری را 

ارتقا  بخشد.«
 شهرداری نمی تواند 
 پاسخگوی ضعف های 

دولت باشد
در ادامه این همایش، شهردار 
تهران که شــیوه مدیرت تیم او 
انتقاد دیگر سخنرانان را همراه 
داشت به دفاع از عملکرد چندین 
ســاله خــود در رأس مدیریت 
شــهری پرداخت. »محمدباقر 
قالیباف« چالــش مهم داخلی 
موجود در کشور را ناکارآمدی 
و ضعف مدیریت و تمرکزگرایی 
در نظام اداری دانســت و گفت: »در رابطه مدیریت 
شهری باید اذعان کرد این لایحه در مرکز مطالعات 
شهرداری تهران پس از نشست های متعدد به کمک 
صاحبنظران ، شهرداران و اعضای شورای شهر تدوین 
و پس از رونمایی شــهرداری تهران به وزارت کشور 
داده شده تا پاسخ به وضع نابســامان در نظام اداری 

کشور باشد.«
او به بیســت سال تجربیات دانشــگاهی در بحث 
تمرکزگرایی اشاره کرد و افزود: »طبق فرمایش امام 
راحل باید دســت از دخالت در امور مــردم برداریم. 
هیچ نهادی مردمی تر از شــهرداری نیست و تا کی 
شورای شهر و شهرداری ها باید پشت در خم و راست 
شوند تا برای قیر و آسفالت بودجه بگیرند.« قالیباف 
ادامه داد:» شهرداری نمی تواند پاسخگوی ضعف های 

دولت باشد.«
در ادامه این نشست »محمدجواد فتحی«، نماینده 
مجلس شورای اســلامی به ضرورت تطبیق قانون 
جامع در امور شهرداری و شهرســازی اشاره کرد و 
گفت: »من با اصل لایحه موافق هستم، اما با این شکل 
قانون نویسی مخالفم در این 31 ماده همه چیز پیدا 

می شود و با عنوان کلیات خود را راحت کرده است.«
فتحی شکل امروز شورا را ناکارآمد دانست و گفت: 
»من با شــورا به شکل امروزی اش مخالف هستم و با 
انتخاب شهردار توسط شورا نیز مخالفم این نحوه اداره 

شهر پاسخگوی مشکلات مردم نیست. .«

میز خبر
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روي خط خبر

 مدیرعامل سازمان بیمه سلامت 
با اشاره به دستور رئیس جمهوری: 

 4 هزار  میلیارد تومان 
به حساب بیمه سلامت واریز شد

مهر| مدیرعامل ســازمان بیمه سلامت ایران 
رئیس جمهــوری  دســتور  »بــا  گفــت: 
چهار هزار میلیارد تومان دیگر به بیمه سلامت 
واریز می شود که  هزار میلیارد تومان آن دیروز 
به حساب ما آمد و ســه هزار میلیارد تومان هم 
واریز می شــود.« محمدجواد کبیر، در نشست 
خبری دیروز، از تسویه بخش زیادی از مطالبات 
مراکزدرمانی طرف قــرارداد تا پایان هفته خبر 
داد و افــزود: »بــا ایــن پول هــا، پرداخت به 
موسســه های دولتی را به مرداد و شهریور 95 
می رســانیم، مطالبات بخش خصوصی نیز تا 
همین تاریــخ تســویه می شــود و مطالبات 
داروخانه ها را نیز تا ســه ماه تسویه می کنیم.« 
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران به روند 
ایجاد معوقات انباشته بیمه سلامت در سه سال 
اخیر اشاره کرد و گفت: »در  سال 93 از اعتبارات 
پیش بینی شــده، 1650 میلیارد تومانی بابت 
مطالبــات موسســه های درمانــی، بــه علت 
محدودیت درفــروش نفــت، 1407 میلیارد 
تومان را نتوانســتیم پرداخت کنیم. ازســوی 
دیگر، پرداخت k 2 برای اعضای هیأت علمی و 
پزشکان تمام وقت اجرا شد که بار عظیمی را به 
بیمه تحمیل کرد.« او افزود: »علاوه بر مطالبات 
 سال 93، 670 میلیارد تومان هم مربوط به  سال 
92 بود کــه درمجمــوع 2109 میلیارد تومان 
مطالبه پرداخته نشده به  سال 94 منتقل شد.« 
کبیر ادامه داد: »بودجه ســازمان در  سال 94، 
12درصد رشد کرد، ولی 2100 میلیارد تومان 
از این بودجه را بابت معوقات پرداختیم و باز هم 
دچار کسری شدیم و معوقات به 3800 میلیارد 
تومان در پایان  سال 94 رســید و معوقات 95 

هم به آن افزوده شد.«
او با بیــان این که درمجموع بــه این راه حل 
رســیدیم که بودجه اختصاصی در قالب اوراق 
برای تسویه مطالبات داشته باشیم، گفت: »این 
مبلغ اختصاصی 8هزار میلیــارد تومان بود که 
4هزار میلیــارد تومان از این میزان که شــامل 
2هزار میلیارد اوراق و 2هزار میلیارد نقدی بود، 
بابت بخشی از مطالبات به مراکز پرداخت شد.«

 رئیس اداره سلامت گوش و شنوایی 
وزارت بهداشت هشدار داد:    

افزایش تعداد ایرانیان کم شنوا 
    کاشت حلزون گوش، 40 میلیون تومان است

شهروند| رئیس اداره سلامت گوش و شنوایی 
وزارت بهداشــت با اشــاره به این که سالانه آمار 
کم شنوایان درکشــور رو به افزایش است، گفت: 
»درحال حاضر 11 مرکز کاشت حلزون درکشور 
وجود دارد.« ســعید محمودیان درهمایش روز 
شنوایی، با اشاره به پایین آمدن سن تشخیص این 
بیماری ادامــه داد: »نوزادان مبتلا به این بیماری 
در سن یک ماهگی شناسایی می شوند و در سن 
سه ماهگی بیماری آنها تشخیص داده می شود و 
زیر 6ماهگی درمان می شوند. البته دراین زمینه 
باید مداخلات بیشتری انجام شود. درحال حاضر 
درکشور به ازای سه تا پنج مورد در هر 1000 تولد، 
نوزاد کم شنوا متولد می شــود و مسائل ژنتیکی، 
تصادفات، استفاده از هندزفری، استفاده از داروها 
و صدای زیاد از دلایل کم شــنوایی محســوب 
می شوند.« او ادامه داد: »متأســفانه این آمار در 
6 استان کشور بیش از سه برابر میانگین جهانی 
است و چهارمحال وبختیاری با وجود ازدواج های 
فامیلی و مسأله ژنتیک یکی از این استان هاست. 
ارتقای مراکز توانبخشی، تجهیز سمعک و کاشت 
حلزون از کارهای انجام شــده این اداره اســت و 
درحال حاضر 11 مرکز کاشــت حلزون درکشور 

وجود دارد.«
به گزارش ایسنا، محمودیان با اشاره به بالابودن 
هزینه های پروتز برای نوزادان کم شــنوا، گفت: 
»تمامی نوزادان مشــکل دار کــه در غربالگری 
مشخص می شوند، باید قبل از یک سالگی درمان 
و بعد از عمل، توانبخشی های لازم به سرعت انجام 
شود. با توجه به هزینه های بالای کاشت حلزون، 
سازمان بهزیستی یارانه هایی را برای افراد درنظر 
گرفته که بتوانند از خدمات ارایه شــده استفاده 

کنند.«
در ادامه عبدالمجید فدایی، معاون بهداشتی 
دانشــگاه علوم پزشــکی شــهرکرد هم دراین 
همایش، به هزینه های کاشــت حلزون اشــاره 
کرد: »کم شــنوایی هزینه های ســنگینی را به 
جامعه و خانواده تحمیــل می کند و هزینه لازم 
برای کاشــت حلزون 40 میلیون تومان است.« 
فدایی ادامه داد: »متأسفانه به دلیل ازدواج های 
فامیلی دربسیاری از شهرستان ها و بیماری های 
ارثی این آمار در چهارمحال وبختیاری بالا بوده 
که نیازمند کار بیشــتری ازســوی بهزیستی 
و دانشــگاه علــوم پزشــکی اســت. عفونت 
گــوش، زردی دوران نوزادی، مصــرف داروها 
توســط مادران باردار، ســروصدای شــدید و 
 وزن کــم نــوزاد از عوامل ناشــنوایی کودکان 

به شمار می رود.«
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درمیدان سپاه درمنطقه 
صددرصد میراث فرهنگی 

ساخت وساز شد و از ما 
خواستند که چشم هایمان را 

درویش کنیم

تنها 4 درصد مردم درمنطقه 
22 به حمل ونقل عمومی 

دسترسی دارند

شورای شهر توانایی نظارت 
بر عملکرد شهرداری را ندارد

 دستگاه اجرایی حق ندارد 
 به دستگاه نظارتی اش 

توهین کند

 با پرونده سازی و قهرکردن 
نمی توان شهر را اداره کرد


